
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
FIDESZ-Magyar Polgári Szövetsé g

Képviselőcsoportja

.rkcze`t : 2008 MARC 1 7.

Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin

az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan állnak a szlovák kollégájával a tokaji márkanévről folytatott tárgyalásai?” címme l
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gráf József földm űvelésügyi és
vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Értesültem arról, hogy Zdenka Kramplová szlovák mez őgazdasági miniszterrel tárgyalásokat
folytat a tokaji márkanév használatának feltételeirő l .

Kérem szíves tájékoztatását arra vonatkozóan, hogy hogyan állnak a fenti tárgyalások .

Tisztelettel kérem, hogy a tárgyalások menetérő l folyamatosan tájékoztatni szíveskedjen .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . március 17.
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